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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:530 It som femte transportslag

Under coronapandemin blev det tydligt att digitaliseringen och möjligheten att 
arbeta hemifrån tog stora steg framåt. Tyvärr gällde inte det alla delar av landet. 
Det finns fortfarande vita fläckar på kartan som inte har snabbt bredband och 
därför inte kan ta del av alla digitaliseringens möjligheter.

Det blir dessutom ett demokratiskt problem då alltmer av myndighetskontakter 
och annat sköts digitalt. Det blir också ett ekonomiskt problem då de som inte 
har möjlighet att arbeta hemifrån också ofta är de som har långt till sin 
arbetsplats. Det skapar dessutom onödiga klimatutsläpp.

Centerpartiet har länge förordat att it och bredbandsutbyggnad ska klassas som 
ett eget transportslag. Det skulle frigöra resurser och dessutom lyfta fram 
digitaliseringens möjligheter tydligare i rampljuset. Sverige har historiskt sett 
varit framgångsrikt när det kommer till it men har på senare tid tappat alltmer, 
och inte minst Myndighetssverige ligger långt efter andra delar av världen. Med 
ett större fokus på bredband, it och digitalisering skulle stor skillnad kunna 
göras.

Min fråga till statsrådet Andreas Carlson blir därför:

 

Anser statsrådet och regeringen att bredband och it ska klassas som ett femte 
transportslag?

………………………………………

Rickard Nordin (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-01-29
Besvaras senast
2024-02-07 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


